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Årsmøte for beretningsåret 2022 

Innlandet utviklingslag Sted/dato: Bygdehuset 17.04.2023 

Referent:  Tommy Jakobsen Kl.  1 8 . 0 0  

Sak 1. Valg av ordstyrer, møtereferent og to til å underskrive protokollen.  

Sak 2. Godkjenning av innkalling.       

Sak 3. Årsmelding.       

Sak 4. Revidert regnskap       

Sak 5. Innkommende saker       

Sak 6. 
Forslag til arbeidsplan og budsjett for kommende år, 
etter forslag fra styret 

    

Sak 7. Valg av leder.       

Sak 8. Valg av styremedlemmer / varamedlemmer.     

Sak 9. Valg av revisor       

Sak 10. Valg av valgkomite.       

      Sak 11        Eventuelt 
 

      

Sak Sak Kommentar og behandling 

1 Valg av ordstyrer, 
møtereferent og 
signatur 

Ordstyrer: Kjell-Roald Langseth 
Møtereferent: Tommy Jakobsen 
Signere protokollen: Roy Håkstad og Ketil Vassbotn 

2 Godkjenning av 
innkalling 

Innkalling til årsmøtets frist er overholdt, men møtet blir avholdt noe senere enn fristen pga 
litt utfordring med jobben til styrets leder (turnus til havs). 
28.februar skal utviklingslagene ha avholdt sine årsmøter. Hovedstyret er informert om 
dette pr e-post, og dette ble akseptert pr e-post 
Årsmøtet godkjenner innkalling 

3 Årsmelding Styret har i beretningsåret bestått av: 

 Rolle: Navn: Tlf: E-post: 

Leder Tommy Jakobsen 90945205 tej@equinor.com 

Nestleder Øystein Sandøy Larsen 908 61 997 Oystein8371@gmail.com 

Kasserer Kjell-Roald Langseth 909 16 761 Kjell-rl@outlook.com 

Styremedlem Rune Ulriksen 901 48 789 rune@asulriksen.no 
Varamedlem Roy Håkstad   

Varamedlem Eirik Ingebrigtsen 911 43 511 Eirik.ingebrigtsen1 
@gmail.com 

Varamedlem Magna Borg Nordgård 917 48 848 Magna.nordgaard@gmail.com 

Sekretær Helga Nordgård 91 36 67 60 helga.nordgaard@gmail.com 

 
 

 
 
 
Revisor: 

 Helga Nordgård Tlf.nr.91 36 67 60 helga.nordgaard@gmail.com 

 

• Det har vært avholdt 5 styremøter 

• Det har vært deltatt 1 pers fra styret på årsmøtet i hovedstyret 

• Ingen fellesmøter 
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   Styret har i ( 2022) mottatt til behandling: 

• Økonomisk støtte dansegruppe 

• Økonomisk støtte bygdelaget (overført i 2023) 

Fradelingssaker: 0 
 

Oppsummert om aktiviteten 2022 
Arbeidsplanen for Innlandet utviklingslag ble vedtatt på årsmøtet som ble avholdt 2021. 

 Styret ble bedt om å arbeide med følgende tiltak som ivaretar bygda; 
• Videreføre prosjektet trafikksikring i samarbeid med Tromsø Kommune 

• Arbeidsgruppe Olavsvern og Parkprosessen 

• Utarbeide plan og støtte Nærmiljøanlegg 

• Søke om støtte/subsidier 

• Miljøaksjon 

 
Det nye styret hadde sitt første møte i butikken på Nordgårg, og her startet vi med 

planen om å undersøke mulighetene for en nærmiljøpark på Berglund. Det ble satt ned 

en komite bestående av 3 medlemmer fra styret, en fra bygdelaget, en fra barnehagen og 

en innbygger uten tilknytning til noe av bygdas verv.  

Komiteen hadde sitt første møte på selve Berglund på vårparten når snøen hadde 

forsvunnet. Her myldret det av ideer som kort tid etter ble presentert for kommunen. 

Kommunen var svært positiv til dette, men etter videre samtaler med dem som drifter 

byggene på Berglund, så kom de frem til at det ikke lot seg kombinere nærmiljøpark 

med den daglige aktiviteten der.  

Kommunens representant, som møtte opp på Berglund personlig, ville ikke gi opp ideen 

vår, men presenterte i stedet et alternativt tomteområde, som i tillegg er regulert til 

formålet. Tomta ligger over Erikjordveien boligfelt.  

Dette ble presentert for komiteen kort tid etter møtet, men ble raskt nedstemt pga 

plassering. Eier av eiendom var heller ikke særlig begeistret pga frykt for trafikk opp i 

gata og parkering over alt.  

Vi tok en tenkepause på dette, og på neste styremøte besluttet vi å legge denne saken 

ned. 

 
 Vurdering av utviklingslagets sparekonto. Styret har fra årsmøtet for 2021 fått fullmakt 
til å vurdere og eventuelt flytte penger fra sparekonto til fondskonto, noe som ikke er 
gjort noe med, siden det i stedet var en viss optimisme om å få til en nærmiljøpark i 
samarbeid med kommunen.  
Midlene på sparekonto stammer fra en innsamling for over 30 år siden som opprinnelig 
var tiltenkt veilys i bygda. Givere er oppført i en grønn loggbok som er oppbevart i arkivet 
til utviklingslaget. Disse midlene ble overført til utviklingslaget med et formål om å få 
veilys i hele området.  
Det er ikke funnet skriftlige betingelser i forbindelse med denne overføringen. Midlene 
har som nevnt stått urørt i 30 år med variable og dårlige rentebetingelser.  
Det er flere prosjekter i bygda og det er ønskelig å kunne forvalte midlene på en måte 
som gir noe større avkastning på sikt en lav rente på nåværende sparekonto. På 
styremøtet før dette årsmøte, ble det foreslått å la midlene gå til andre prosjekt i bygda, 
for eksempel bygdelaget og utvikling av bygdelaget (ikke drift av huset). (Tas videre opp i 
sak nr 5). 
 

Det ble fattet økonomisk støtte til dansegruppa på bygdehuset og senere også økonomisk 

støtte til ny ytterdør på bygdehuset. 
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Søppelaksjonen har som vanlig vært avholdt i lag med «Bygdelaget samhold».  
 
En av styrets representanter har deltatt på fellesmøtet vedr Olavs vern saken vedr ny 
reguleringsplan her, men dette var et infomøte, så styret ble enige om å følge med saken 
videre. Skjer det noe av betydning her, så tar styret et møte på dette.  
 
 
 
Årsmøtet har ingen spørsmål til årsberetningen 
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4 Revidert  
RESULTAT 

 
REGNSKAP 

BEHOLDNING 01.01. 

INNTEKTER 

Tilskudd HOVEDSTYRET 

Tilskudd andre 

Bankrenter 

 
 

 
SUM INNTEKTER 

 

 
UTGIFTER 

Miljøpark 

Adm kostnader 

Fellesmøte 

Web-siden 

Gaver 

Til styrets disp 
Møtehonorar/dekning 
utgifter 

 
SUM UTGIFTER 

 
 BEHOLDNING 31.12.  

 Resultat  

 

 
Bankkonto 

Skyld pr 31.12. 

 

 
SUM 

 

 

 
Kasserer: 

Kjell-Roald Langseth 

 

 

 
Revidert: 

Helga Nordgård m/resten av 
styret på forrige styremøte 
datert 27.feb.2023 
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31084  

 regnskap 2021 

 
 
 

 
 
 

 
Årsmøtet har ingen spørsmål til regnskap 
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5 Innkomne saker 1. Det er foreslått på forrige styremøte om å la sparekonto omdisponeres til for 
eksempel utvikling av bygdelaget (ikke drift), noe vi håper på en diskusjon rundt på 
dette årsmøtet. 
 
Årsmøtet er positivt innstilt til dette og kom frem med forslag som HC toalett på 
bygdehuset med tilgang også utenfra, en ekstra nødutgang for å øke kapasiteten 
på huset ved arrangement. 
Det nye styret må kalle inn til et felles samarbeidsmøte med Bygdelaget samhold 
for å finne ut av veien videre. 
Årsmøte vedtar enstemmig at midlene som har vært avsatt miljøpark, skal 
overføres bygdelaget samhold. 
Det nye styret i IUL skal i samarbeid med det sittende styret i bygdelaget samhold 
kalle inn til et samarbeidsmøte for å få en felles beslutning for disponering av 
midlene, som alle er enige om at vil bli til bygdas beste. 
 

2. Arbeidsplan for 2023 blir å arbeide videre med overnevnte og det bør settes opp 
et fellesmøte med bygdelaget for å få i gang en idemyldring som kan føre til noe 
bra. 
Ny leder kaller inn til fellesmøte etter hvert. 
 

3. Videre blir det den årlige Søppel-aksjon på Berg/Sandvika. Bygdelaget er tildelt 
info allerede, så de ordner med innkalling og utfylling av papirer selv, slik de har 
gjort tidligere år. 

4. Oppfølgingen av reguleringsplaner, ref Olavs vern og Hundbergan 
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6 Forslag til 
arbeidsplan og 
budsjett for 
kommende år 

Arbeidsplan 2023 
 

• Miljøaksjon fortsetter 
• Ny leder hadde noen forslag nevnt på telefon som hun gjerne må ta opp. 
• Støtte aktiviteter for barn 
• Støtte Bygdehuset og Bygdelaget Samhold 
• Olavs vern reguleringsplan 

 

Budsjettforslag 2023 

 

BUDSJETT 2023  
 

INNTEKTER 

Tilskudd HOVEDSTYRET 20000 

Tilskudd andre 0 

Bankrenter -500 

 

 

 
SUM INNTEKTER 19500 

 

 
UTGIFTER 

Avsettning miljøpark                                       20000 

Adm kostnader 1000 

Fellesmøte 4000 

Web-siden 1300 

Gaver 3000 

Til styrets disposisjon 16000 

Møtehonorar/dekning utgifter 1000 

 
SUM UTGIFTER 46300 

 
 

Resultat -26800 
 

Spørsmål:  

1. Det ble foreslått å følge tettere opp med kommunen vedr oppgradering av 

veistandard 

2. Det ble foreslått å i denne sammenheng å omtale innfartsveien som en hyppig brukt 

turvei, sykkelvei og rulleski vei som trenger oppmerksomhet for å trygge 

sikkerheten til nettopp myke trafikanter.  

3. Bussforbindelser ble også nevnt som noe å jobbe videre med. 

4. Endre bruken av ordet miljøpark i alle sammenhenger fremover. 

 

Alle spørsmål blir tatt med videre inn i neste styremøte 

 

 
 

7 Valg av leder for 1 
år 

Nominasjonskomiteens innstilling:  
Anja Elisabeth Melkild  

 
Avstemming: Enstemmig vedtatt med applaus! 
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8 Valg av 

styremedlemmer 

Nominasjonskomiteens innstilling: 
Varamedlem 2 år – Eirik Ingebrigtsen 
Varamedlem 2 år – Magna Borg Nordgård 
Varamedlem 2 år: Roy Håkstad 

 
Avstemming: Enstemmig vedtatt  

9 Valg av revisor Nominasjonskomiteens innstilling: 
 Tidligere revisor, Helga Nordgård sitter i styret, så det bør velges en ny revisor. 

Tommy Jakobsen (avtroppende leder) stiller seg tilgjengelig. 

Årsmøtets avstemming: Enstemmig vedtatt 

 

10 Valg av 
valgkomite 

Nominasjonskomiteens innstilling: 
Foreslår at det settes ned en valgkomite, for i år ble leder sittende alene med denne jobben, 
og slik bør det ikke være. 
 
Ketil Vassbotn stiller seg disponibel her og ble enstemmig valgt som medlem nr 1 i 
valgkomiteen. Påtroppende styre skal hjelpe han med å finne ytterligere to medlemmer til 
dette.  
Det er viktig at valgkomiteen har alle kommende kandidater klare før hvert årsmøte fremover 
og på den måten informerer resten av bygda ved innkallingen til årsmøtet om at kandidater 
er klare. Årsmøtet tror på denne måten at man bidrar med å ufarliggjøre det å komme på et 
årsmøte uten å måtte risikere å bli pekt på som medlem et kommende verv etc. 
 
 

11 Eventuelt  
 Merknad fra tidligere år: 
*Kostnaden for veilys er nå ca. kr 60.000 pr punkt som det tidligere er referert til i 
diverse styremøter de siste 5 årene. Vedtaket om å omdisponere midlene på 
veglys-konto/sparekonto ble vedtatt av årsmøtet i 2018. Melding er oppbevart i 
egne arkiver samt sendt inn i forbindelse med den årlige rapporteringen til 
«Hovedstyret». 
 
Spørsmål stilt på årsmøte: 

1. Det ble oppdaget på årsmøtet at nye folk i bygda ikke får eller finner info 
om utviklingslaget. Det ble derfor foreslått å starte med en 
informasjonskampanje i tiden fremover, slik at alle i bygda får muligheten 
til å ta del i utviklingslaget, får riktig forståelse for hva vi står for og jobber 
med.  
Tiltak som Facebook, flygeblad og infomøte på huset med servering av 
vaffel, bålmat, kaffe og brus for både barn og voksne ble nevnt.  
 

2. Tursti/skitrase ble nevnt. Dette har vært prøvd før, men stoppet opp pga 
at ikke alle grunneiere ønsket dette velkommen. Tiden kan nå være inne 
for et nytt forsøk. Vi snakker ikke om brede opparbeidede skiløyper, men å 
rydde kratt, skog for å få muligheten til å lage 2 spor til skiturer om 
vinteren med scooter/tråkkemaskin. 

3. Søke driftsmidler/investeringsmidler til punkt 2, evt starte spleis. 
 

 

 

Møtet slutt : 20.00 
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17.04.23 Bygdehuset Sandvika  Roy Håkstad og Ketil Vassbotn 
Dato sted 2 signaturer 


